
From: Alex Harren <harren.vvdhhw@gmail.com>
Sent: dinsdag 30 maart 2021 21:14:37
To: Griffie Heerhugowaard
Cc:
Subject: [E202111176] Rioolheffing Dijk en Waard - technische vraag toekomstig tarief

Beste Griffie,
 
Kunt u bij wethouder Valent mijn vraag – gesteld in de commissie – nogmaals voorleggen?
 
Op dit moment hebben we een GRP Heerhugowaard en daarom is er weer een goed raadsvoorstel voor de uitvoerende werkzaamheden en de
dekking om het riool op niveau te houden.
Maar het plan is alleen voor onze gemeente en dat zijn we zo niet meer. In de voorbereidingen van de bestuurlijke fusie is al aangegeven dat er
een significant verschil is tussen de heffing in Heerhguowaard en Langedijk. Vragen die ik heb over de rioolheffing Dijk en Waard vanaf 2022
gaan natuurlijk wat de heffing gaat worden voor de inwoners in Heerhugowaard? Wat moet en wat mag?
Kan in Heerhugowaard het tarief in gelijke tred blijven zoals het de afgelopen jaren is geweest?
 
Met vriendelijke groet, 

Alex Harren
 
Raadslid Heerhugowaardse VVD
 
M 06 21 89 13 97
 
E harren.vvdhhw@gmail.com
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